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Happy new year, I wish you all the best for 2024. For many, a new year signals
a fresh start, new possibilities, and exciting opportunities.   

With this in mind, I want to remind you that ONCAT currently has funding for
institutional projects that support learner mobility, improve transfer, and
strengthen academic pathways among Ontario’s colleges, universities, and
Indigenous Institutes. This funding is specifically tailored to support initiatives
that help shape policies, elevate institutional practices, and enhance academic
mobility throughout the province.   

Whether it’s streamlining prior learning recognition, optimizing credit transfer
from past education or experiences, dismantling bureaucratic barriers,
addressing inequities, or aiding learners in their transition to the workforce,
funding is available for individual institutions, collaborative endeavors, or
broader sector-wide initiatives. A complete overview of available grants can be
found here.  

Please explore how your institution can leverage and benefit from this funding.
Application deadlines are fast approaching on February 15, 2024.   

If you would like to discuss a potential project before initiating the application
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process, please feel free to reach out to Nick Hanson, Director of Research,
Data and Funding, at nhanson@oncat.ca and copy Inna Yeranosyan, Grants
and Projects Specialist, at iyeranosyan@oncat.ca.  

We look forward to continuing to work together to strengthen learner mobility in
Ontario.  

ONCAT's Student Mobility & Pathways
Conference Video Series
Last November, ONCAT hosted the Student Mobility & Pathways Conference in
Toronto; over the next few months, we’re excited to share recordings with you
of some of the outstanding panels, informative presentations, and excellent
keynote addresses.   

First up is John Fink, who is a Senior Research Associate at the Community
College Research Center (CCRC) at Teachers College, Columbia University. In
his keynote address, John speaks about dismantling barriers and taking
collective responsibility for student transfer success. He also speaks to the
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differences in the transfer landscape in the U.S. and Canada, and what we can
learn from each other.  

ONTransfer.ca Campus Outreach Tour  

https://youtu.be/hxW0_FFW7FU?si=ZxTsAmoHT8hR5J2a
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ONTransfer.ca is an indispensable tool that helps students navigate their
academic journeys. Whether it’s adding credentials, or transferring programs,
ONTransfer.ca identifies various potential pathways, transfer options, and
more. We value the opportunity to connect in-person with students, transfer
advisors, and faculty to talk about how ONTransfer.ca helps students make
informed decisions and reach their academic and professional goals. Our team
is excited about doing outreach at the following campuses: 

January 17 - Mohawk College 
January 18 – Fanshawe College 
January 22 – Humber College, Lakeshore Campus 
January 23 – Seneca College, Newnham Campus 
January 24 – Humber College, North Campus 
January 25 – Seneca Polytechnic Pathways Fair, York Campus 
January 30 – Seneca Polytechnic Pathways Fair, King Campus 
February 6 – Durham Pathways Fair (Whitby Campus) 
February 7 – Durham Pathways Fair (Oshawa Campus) 

If your school is interested in having the ONTransfer.ca team visit your campus,
please email us at ontransfer@ontransfer.ca. We look forward to seeing you! 

ONCAT’s Monthly Infographic  
This month’s infographic is from the ONCAT-funded research report Non-Linear
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PSE Pathways and Credential Accumulation: Statistical Portrait and Evaluation
of labour Market Outcomes by authors Xavier St-Denis, Yacine Boujija, and
Stephen Sartor. We invite you to download and share this infographic with
sector colleagues or on social platforms.  

ONCAT is the province’s transfer expert. Together,
we’re improving opportunities for student mobility in
Ontario. 
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Chères et chers collègues,
 
À toutes et à tous, une bonne et heureuse année et tous mes vœux de réussite
pour 2024. Pour beaucoup, une nouvelle année est synonyme de nouveau
départ, de nouvelles possibilités et d’opportunités passionnantes.
 
C’est dans cet esprit que je souhaite vous rappeler que le CATON propose
actuellement un financement pour des projets institutionnels qui appuient la
mobilité des apprenants, améliorent le transfert et renforcent les passerelles
académiques entre les collèges, les universités et les instituts autochtones de
l’Ontario. Ce financement est spécialement conçu pour soutenir les initiatives
qui contribuent à façonner les politiques, à améliorer les pratiques
institutionnelles et à renforcer la mobilité académique dans toute la province.
 
Qu’il s’agisse de faciliter la reconnaissance des acquis, d’optimiser le transfert
de crédits provenant d’études ou d’expériences antérieures, d’éliminer les
barrières bureaucratiques, de lutter contre les inégalités ou d’aider les
apprenants dans leur transition vers le monde du travail, des fonds sont
disponibles pour des établissements individuels, des projets de collaboration ou
des initiatives sectorielles plus vastes. Un aperçu complet des subventions
proposées est disponible ici.
 
Veuillez examiner comment votre institution peut tirer parti de ce financement
et en bénéficier. La date limite de dépôt des candidatures approche à grands
pas puisque c’est le (date à confirmer) 2024.
 
Si vous souhaitez discuter d’un projet potentiel avant d’entamer le processus
de candidature, n’hésitez pas à contacter Nick Hanson, directeur de la
recherche, des données et du financement, à l’adresse nhanson@oncat.ca et à
mettre en copie Inna Yeranosyan, spécialiste des subventions et des projets, à
l’adresse iyeranosyan@oncat.ca.

https://www.oncat.ca/fr/possibilites-de-financement
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Bien cordialement,
 
Dr. Adrienne Galway
Directrice exécutive, CATON

Série de vidéos de la Conférence sur la
mobilité et les parcours des étudiants du
CATON 
En novembre dernier, le CATON a organisé la Conférence sur la mobilité et les
parcours des étudiants à Toronto. Nous serons ravis de partager avec vous, au
cours des prochains mois, les enregistrements de certains des panels
exceptionnels, des conférences et des excellents discours d’ouverture de cet
événement.     

John Fink, associé principal de recherche au Community
College Research Center (CCRC) du Teachers College de l’Université
Columbia a été le premier à prendre la parole. Dans son discours d’ouverture,
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John parle du démantèlement des barrières et de la prise de responsabilité
collective dans la réussite du transfert des étudiants. Il évoque également les
différences entre les conditions de transfert aux États-Unis et au Canada, et ce
que nous pouvons apprendre les uns des autres.   

https://youtu.be/hxW0_FFW7FU?si=ZxTsAmoHT8hR5J2a
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Tournée d’information sur les campus
d’ONTransfer.ca

ONTransfer.ca est un outil précieux qui aide les étudiants à mieux s’orienter
dans leur parcours universitaire. Nous sommes heureux d’avoir l’occasion de
rencontrer en personne des étudiants, des conseillers en transfert et des
professeurs pour leur expliquer comment ONTransfer.ca les aide à prendre des
décisions éclairées en identifiant les options de transfert, les parcours
potentiels et bien plus encore. Tout au long du mois de janvier, notre équipe se
rendra sur les campus suivants : 

 
·      17 janvier - Collège Mohawk
·      18 janvier - Collège Fanshawe
·      22 janvier - Collège Humber, Campus Lakeshore
·      23 janvier - Collège Seneca, Campus Newnham  
·      24 janvier - Humber College, Campus Nord  
·      25 janvier - Seneca Polytechnic Pathways Fair, Campus York
·      30 janvier - Seneca Polytechnic Pathways Fair, Campus King
 

Si votre école désire que l’équipe d’ONTransfer.ca visite votre campus, veuillez
nous envoyer un courriel à l’adresse suivante : ontransfer@ontransfer.ca. Nous
avons hâte de vous rencontrer! 

mailto:ontransfer@ontransfer.ca
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Infographie mensuelle du CATON  
L’infographie de ce mois-ci est tirée du rapport de recherche financé par le
CATON intitulé Non-Linear PSE Pathways and Credential Accumulation:
Statistical Portrait and Evaluation of labour Market Outcomes (Parcours
d’études postsecondaires non linéaires et accumulation de diplômes : Portrait
statistique et évaluation des résultats sur le marché du travail) des auteurs
Xavier St-Denis, Yacine Boujija, et Stephen Sartor. Nous vous invitons à
télécharger et à partager cette infographie avec des collègues du secteur ou
sur des plateformes sociales.  
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